Please Circulate

Call for Junior Demographer – Junior Demographer Travel Grant

The IUSSP Scientific Panel on Social and Biological Determinants of Longevity invites applications for junior demographers to attend the upcoming IUSSP workshop on The Life Expectancy Revolution, to be held in Rostock, Germany, 12-14 May 2010.

Deadline for applications: 28 February 2010

The Junior Demographer Travel Grant provides an opportunity for a young demographer to meet leading specialists in the field. The grant covers roundtrip transport to the meeting as well as accommodation during the meeting. In return the junior demographer may be asked by the seminar organizers to serve as rapporteur or help with other organizational tasks during the meeting. 

The working language at the seminar will be English only. Candidates interested in attending this seminar should read the short description of the workshop available on the IUSSP website at: http://www.iussp.org/Activities/socbiol-index.php. 

Conditions of eligibility 
· Candidates are expected to be a recent recipient (within 5 years) of an advanced degree in a subject related to population. 

· All applicants for the junior demographer award should be IUSSP members (non-members wishing to apply can apply for membership online).

· Each candidate for the award must be sponsored by two academic references. To avoid the appearance of conflict of interest, the references should not be members of the Scientific Panel organizing the meeting. 

· In the case of equal qualifications, preference will be given to a candidate from a developing country. 


Application procedure

Candidates should fill out the online submission form, explaining in a short paragraph why they are interested in attending the workshop, what they expect to gain from it, and how they could contribute to it, and upload the two scanned letters of recommendation from each sponsor before 28 February 2010. 

Online Application Form: http://www.iussp.org/Activities/socbiol/workshop.php 




Veuillez faire circuler

Appels aux jeunes démographes – Bourse de voyage pour jeune démographe

Le Comité scientifique de l’UIESP sur les déterminants sociaux et biologiques de la longévité invite les jeunes démographes à faire acte de candidature pour participer à l’atelier sur La révolution de l'espérance de vie, Rostock, Allemagne, 12-14 mai 2010.

Date limite de dépôt des candidatures : 28 février 2010

Les bourses de voyages de l’UIESP pour de jeunes démographes permettent aux démographes débutant leur carrière de rencontrer des spécialistes reconnus de leur discipline. Elles couvrent les frais de transport aller et retour ainsi que les frais de séjour pour la durée de la réunion. En contrepartie, les jeunes démographes pourront se voir demander par les organisateurs du séminaire d’être rapporteur de la réunion ou de prêter leur concours à son organisation. 

La langue de travail durant le séminaire sera l’anglais. Les candidats intéressés peuvent consulter la brève description de l’atelier sur le lien suivant : http://www.iussp.org/Activities/socbiol-index.php. 

Conditions d'éligibilité
· Les candidats doivent être titulaires depuis moins de cinq ans d'un DEA dans une discipline ayant trait à l‘étude de la population.
· Tout candidat doit être membre de l'UIESP (pour les non-membres, un formulaire d'adhésion est disponible sur ce lien). 

· Tout candidat doit se prévaloir du soutien de deux références universitaires. Pour éviter tout conflit d’intérêt, ces parrains ne doivent pas être membres du comité scientifique organisant la réunion.
· A qualifications égales, la préférence sera accordée à un candidat originaire d'un pays en développement. 

Procédure 

Les candidats doivent remplir le formulaire en ligne, expliquant en un court paragraphe leur intérêt pour cet atelier, le bénéfice qu’ils en attendent et la contribution qu’ils peuvent y apporter, et télécharger les deux lettres de recommandation scannées avant le 28 février 2008. 

Formulaire de candidature en ligne : 

http://www.iussp.org/Activities/socbiol/workshop.php


